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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 

Reģ. Nr. 40008023340 
Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga, LV-1014 

 

Padomes sēdes protokols Nr. 8 
 
 

Rīgā, 2021. gada 12. augustā, pulksten 09:30 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Sandis Āķis, 

Edgars Dupats, Ivo, Čerbakovs, Linards Veide, Uldis Ālītis, Mārtiņš Ķenģis.  
 
Uzaicināti: Valdes loceklis un ģenerālsekretārs Toms Markss, valdes loceklis un izpilddirektors 

Artis Ozols, šosejas un MTB menedžeris Armands Bēcis, Latvijas BMX riteņbraukšanas izlases 
galvenais treneris Miks Puķītis, BMX riteņbraukšanas treneris Ģirts Kātiņš, Latvijas šosejas 
riteņbraukšanas izlases galvenais treneris Toms Flaksis.  

 
Padome sanākusi sešu locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  
 

Sēdi vada: Sandis Āķis 
Protokolē: Toms Markss 
 

Padomes sēdes vadītājs Sandis Āķis izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 
darba kārtībā šādus jautājumus. 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 

2. Latvijas šosejas riteņbraukšanas izlases galvenā trenera Toma Flakša ziņojums par šosejas 
riteņbraucēju dalību Tokijas Olimpiskajās spēlēs – T. Flaksis. 
3. Latvijas BMX riteņbraukšanas treneru – Mika Puķīša un Ģirta Kātiņa – ziņojumi par BMX 

riteņbraucēju dalību Tokijas Olimpiskajās spēlēs – M. Puķītis un Ģ. Kātiņš.  
4. Ziņojums par Latvijas sportistu dalību Eiropas BMX čempionātā – A. Ozols. 
5. Ziņojumi par Latvijas čempionātiem BMX un MTB Olimpiskajā krosā – A. Ozols, T. Markss. 
6. LSFP piešķirtā valsts finansējuma sabiedriski nozīmīgiem tautas sporta pasākumiem sadale – 

T. Markss. 
7. Ziņojums par LRF finansiālo stāvokli jūnija un jūlija mēnešos – A. Ozols. 
8. Ziņojums par Latvijas jaunatnes riteņbraukšanas fonda darbību – T. Markss.  

 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 
T. Markss aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokola Nr. 8 

apstiprināšanu. 
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Linardam 

Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt LRF padomes sēdes protokola Nr. 8 redakciju. 
 

2. Latvijas šosejas riteņbraukšanas izlases galvenā trenera Toma Flakša ziņojums 
par šosejas riteņbraucēju dalību Tokijas Olimpiskajās spēlēs – T. Flaksis. 
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T. Flaksis informē par šosejas riteņbraucēju –  Toma Skujiņa un Krista Neilanda –  
sagatavošanās procesu un startu Tokijas Olimpiskajās spēlēs. Sportistu sasniegtos rezultātus 

grupas braucienā vērtē kā augstvērtīgus. T. Skujiņa rezultātu individuālajā braucienā novērtē kā 
vidēju, atbilstošu tā brīža spējām. Atzinīgi novērtē Latvijas Olimpiskās vienības, Latvijas 
Olimpiskās komitejas un LRF ieguldījumu sportistu sagatavošanās procesā. Padomes locekļi un 

uzaicinātie diskutē par T. Flakša ziņojumu.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Linardam 

Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt T. Flakša ziņojumu.  
 

3. Latvijas BMX riteņbraukšanas treneru – Mika Puķīša un Ģirta Kātiņa ziņojumi par 
BMX riteņbraucēju dalību Tokijas Olimpiskajās spēlēs – M. Puķītis un Ģ. Kātiņš.  
M. Puķītis informē par BMX riteņbraukšanas sportista Helvija Babra sagatavošanās procesu un 

startu Tokijas Olimpiskajās spēlēs. Atzīmē garo kvalifikācijas ciklu, kas ilga nepilnus trīs gadus. 
Norāda uz īsu sagatavošanās posmu pēc kvalifikācijas beigām, kā arī to, ka pēdējā 
sagatavošanās procesā ir pietrūcis konkurētspējīgi sparinga partneri. M. Puķītis norāda, ka LRF 
olimpisko spēļu kvalifikācijas cikla laikā būtu jāinicē starptautisko sacensību rīkošana Latvijā, ar 

mērķi dot iespēju Latvijas sportistiem nodrošināt labākas iespējas nopelnīt Starptautiskās 
Riteņbraukšanas savienības pasaules ranga punktus. Ģ. Kātiņš informē par Vinetas Pētersones 
sagatavošanās procesu un startu Tokijas Olimpiskajās spēlēs. Norāda uz pilnveidojamajām 

lietām treniņu procesā, kā arī pauž apņēmību turpināt sadarbību ar sportisti vismaz līdz Parīzes 
Olimpiskajām spēlēm. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par M. Puķīša un Ģ. Kātiņa 
ziņojumiem.  

 
 Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Linardam 
Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 

Apstiprināt M. Puķīša un Ģ. Kātiņa ziņojumus.  
 
4. Ziņojums par Latvijas sportistu dalību Eiropas BMX čempionātā – A. Ozols. 

A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos par Eiropas BMX čempionātu, kas norisinājās 
Beļģijas pilsētā Zolderā sportistiem no 13 gadu vecuma. Norāda, ka Latviju sacensībās 
pārstāvēja 39 sportisti. Izceļ Veronikas Monikas Stūriškas, Edgara Langmaņa un Paulas Kibares 

izcīnītās zelta medaļas vecākajās jauniešu grupās. Atzīmē Kristena Krīgera izcīnīto astoto vietu 
vīru elites grupā, kā arī Vinetas Pētersones gūto septīto vietu sieviešu U23 vecuma grupā. 
Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par A. Ozola veikto ziņojumu.   

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Linardam 
Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 

Apstiprināt A. Ozols ziņojumu.  
 
5. Ziņojumi par Latvijas čempionātiem BMX un MTB Olimpiskajā krosā – A. Ozols, T. 

Markss. 
A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos par Latvijas čempionātu BMX riteņbraukšanā, 
kas notika Valmieras novada “Avotu” trasē. Norāda uz dalībnieku skaita rekordu – 411 braucēji. 

Izceļ pieaugošo dalībnieku skaitu bērnu grupās, kā arī norāda uz dalībnieku skaita sarukumu no 
B15  jauniešu grupas. T. Markss ziņo par “VeloExpress” Latvijas un Lietuvas čempionātu MTB 
Olimpiskajā krosā, kas notika Siguldā. Norāda, ka veiksmīgi turpinājusies sadarbība ar Lietuvas 
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Riteņbraukšanas federāciju, piesaistot sacensībām 50 dalībniekus no Lietuvas. Izceļ 
ģenerālsponsora piesaistīšanu otro gadu pēc kārtas, kā arī informē par čempionāta norises 

pārcelšanu uz Talsiem 2022. gadā.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Linardam 

Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt A. Ozola un T. Marksa ziņojumus.  
 

6. LSFP piešķirtā valsts finansējuma sabiedriski nozīmīgiem tautas sporta 
pasākumiem sadale – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par LSFP iezīmēto valsts finansējumu LRF 

sabiedriski nozīmīgu tautas sporta pasākumu – Latvijas Riteņbraucēju Vienības brauciena, 
“Latvijas valsts mežu MTB maratona” un “Vivus.lv MTB maratona” – organizēšanas atbalstam. 
T. Markss norāda, ka Latvijas Riteņbraucēju Vienības braucienam pieejamais atbalsta apjoms ir 

16 200 EUR, kamēr abiem MTB maratona seriāliem kopējais finansējuma apjoms sastāda – 
12 000 EUR. T. Markss norāda, ka pieejamā finansējuma sadale starp abiem MTB maratona 
seriāliem ir jāveic LRF. T. Markss iepazīstina ar LRF valdes izstrādātajiem kritērijiem finansējuma 
sadalē. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par izstrādātiem kritērijiem. 

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Linardam 
Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 

6.1. Pieņemt zināšanai T. Marksa ziņojumu. 
6.2. Apstiprināt LRF valdes izstrādātos kritērijus LSFP piešķirtā valsts finansējuma lielākajiem 
MTB seriāliem iekšējai sadalei.  

6.3. Apstiprināt LSFP piešķirtā valsts finansējuma sabiedriski nozīmīgiem tautas sporta 
pasākumiem – MTB maratonu seriāliem – sadali, kas paredz 6500 EUR piešķiršanu “Latvijas 
valsts mežu MTB maratonam”, kā arī 5500 EUR piešķiršanu “Vivus.lv MTB maratonam”.  

6.4. Uzdot T. Marksam informēt sacensību organizatorus par piešķirtā finansējuma iekšējo 
sadali.  
 

7. Ziņojums par LRF finansiālo stāvokli jūnija un jūlija mēnešos – A. Ozols. 
A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF finansiālo stāvokli 2021. gada jūnija 
un jūlija mēnešos. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF budžeta ieņēmumu un 

izdevumu pozīcijām. 
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Linardam 

Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt A. Ozola ziņojumu. 
 

8. Ziņojums par Latvijas jaunatnes riteņbraukšanas fonda darbību – T. Markss.  
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos ar Latvijas jaunatnes riteņbraukšanas fonda 
darbību. Norāda, ka fondā līdz šim saziedoti 3000 EUR, kas novirzīti jaunatnes šosejas un MTB 

izlašu darbības daļējai nodrošināšanai. Informē par iespējām ziedot fondam sacensību norises 
vietā un mājaslapā. Norāda uz turpmākajiem veicamajiem darbiem fonda attīstībai.  
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Linardam 
Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt T. Marksa ziņojumu.  
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Padome darbu beidz pulksten 12:00. 

 
Sandis Āķis       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Prezidents     ____________________________ 
 
Edgars Dupats       

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 

Ivo Čerbakovs      
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

 
 
Linards Veide 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
 
 

Mārtiņš Ķeņģis 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

 
 
Uldis Ālītis 

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 

 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 


